

Emne: **SB-møde**

Mødedato 09.10. 2023	Mødested/lokale Personalerummet	Mødet påbegyndes kl. 19:00	Mødet afsluttet senest kl. 21.00
Deltagere Kent, Charlotte, Mia, Helle, Pia, Jette, Torben, Carsten, Thomas, Frederikke, Ea og Tina			
Fraværende Johnni			

Dato	Referent	Direkte telefonnr.	Journalnr.
------	----------	--------------------	------------

1.	b	Godkendelse af referat fra sidste møde	<p>Vedlægges som bilag</p> <p>Et ønske om, at vi i fællesskab på mødet går punkterne igennem inden godkendelse.</p> <p>Godkendt</p>
2.	i	Opfølgning fra sidste møde.	<p>Skolefoto. Hvilken aftale har vi med nuværende leverandør?</p> <p>Vi har kontrakt til foråret 2025.</p>
3.	i/b	Nyt fra elevrådet.	<p>Velkommen til Frederikke og Ea.</p> <p>Frederikke er syg. Ea fremlagde elevrådets forslag til ny plan for frikvarters aktiviteter for boldbanen. Elevrådet har lavet en plan for fodboldspil og multibanen. Der er ligeledes lavet 4 regler for fodboldspillet.</p> <p>Elevrådet arbejder med indretningen af himmelrummet som fortrinsvis skal bruges til læse og hygge.</p>

			<p>Elevrådet er generelt kommet godt i gang med arbejdet.</p>
4.	d/b	Antimobbestrategi	<p>Vi besluttede på sidste møde, at vi på dette møde 9.10 ville gennemgå skolens antimobbestrategi. Antimobbestrategi ØNS 2017.pdf (aula.dk)</p> <p>Orienter jer venligst også ift. ny viden omkring mobning fx på DCUMs hjemmeside Grundskole - Dansk Center for Undervisningsmiljø (dcum.dk)</p> <p>Tina fortalte lidt om antimobbe strategi. Vi har haft 3 medarbejder på et antimobbekursus. De vil gerne komme på et bestyrelsesmøde og fortælle om deres bud på en strategi. Skolen arbejder i dag efter dcum`s retningslinjer.</p>
5.	i	Skaterbane v skolen	<p>Et ønske om at skolebestyrelsen får en status ift. skaterbanen.</p> <p>Jeppe/pedel, Erna(som sidder på de sponserede penge) og Torben har holdt møde omkring de sponserede penge. Erna undersøger hvor lang tid vi har til at komme i gang med skaterbanen.</p> <p>Der er ved at blive udarbejdet en støjberegning for projektet. Et Firma i Kolding er hyret til det. Beregningen forventes afleveret i uge 43. Herefter håber vi på en hurtig behandling ved kommunen.</p> <p>Vi håber at arbejdet bliver påbegyndt i 2023.</p>
		PAUSE	<p>Elevrådet må gerne tage hjem, mødet fortsættes efterfølgende.</p>
6.	d/b	klassekassetur	<p>Et ønske om at vi taler om det er skolebestyrelsens opgave at informere om klassekassetur? hvis ja, kan man så gøre det til et punkt på 3. kl's forældremøde, hvad man forventer af forældre osv.</p>

			<p>vedlægges bilag af ældre dato</p> <p>Der skal udarbejdes en nyt udkast. Charlotte og Mia arbejder videre med et nyt udkast. Det kommer på mødet igen d. 18/12-23</p>
7.	d/b	Årshjul	<p>Forældrehenvendelse: ift. ændring af datoer i årshjulet.</p> <p>En fra bestyrelsen kommenterede at datoen for skolecafe blev ændret. Skolecafeen i september. Men forklaring er at der havde indsneget sig en tastefejl.</p> <p>Forretningsorden blev delt ud. Fra sidste gennemgang blev der stillet forslag om faste dagsordenspunkter. Der bliver et punkt hvor der bliver spurgt ind til punktet: eventuelt. Det gøres for at får et overblik over hvad kommer "eventuelt" til at indeholde.</p>
8.	d/b	Forældremøder	<p>Evaluering af dette års forældremøder. Et ønske at vi kommer omkring afgang/ tilgang af elever i 6. klasse, samt tolkning til forældremøder.</p> <p>Snak om at der bliver meldt ud til klassen og forældre når skolen har kendskab til elever som rejser fra skolen.</p> <p>Der blev snakket om det at når der er tolkning på i klasserne kan det godt forstyrre. Men det er også vigtigt at de forældre oplever og hører hvad der sker i klassen.</p> <p>Der blev tilbage på forældremøderne. Der kom mange positive tilbagemeldinger på indholdet til møderne.</p>
9.	d/b	Skolebestyrelsesvalget foråret 2024	Hvem kunne være trækplaster?

			Der blev snakket om at finde et trækplaster til bestyrelsesvalget. Der blev snakket om at finde en som kunne snakke/fortælle noget om de børn og udfordringer vi står i i dag både som forældre.
10.	i	Meddelelser a) Formand b) Skoleleder c) Medarbejdere d) SFO e) Andet - andre	Formanden: ikke noget. Skoleleder: ikke noget. Medarbejder: Der blev fortalt om dagen hvor der har været medarbejder med til en proces om af arbejde med Mangfoldige læringsmiljøer. SFO: Indretning af SFO – medarbejderne ser på om SFO'en kunne indrettes på en mere hensigtsmæssig måde. Personale overvejer at tage på tur til en anden SFO for at få inspiration.
11.	i	Eventuelt	Ikke noget.

i=information, d= drøftelse, b=beslutning

Vel mødt

Tina og Kent